4月份獎學金發放公告:

●致中語組所有獎學金生:

如果您4月份上完課程並符合獎學金規定(如:4月缺席時數 ≦11小 時。)·您將於5/16(五)領到4月份獎學金。若未達成規定則停發當月獎 學金。

• For all CLD scholarship recipients:

If you complete the course in April and satisfy the scholarship requirements (e.g., total absent hours of April shall NOT be more than 11 hours.), you will receive the April scholarship on 5/16 (FRI). Otherwise, you will lose the scholarship of that Month.



致受獎期限5月未到期的獎學金受獎生:

2025 春季班繼續就讀夏季班的舊生,請留意缺席時數計算:以每月1日 至31 日為計算當月缺席時數的時間範圍;不論請假理由,一律計入缺席時 數。如:5月缺席時數為5月1日至30日期間所有缺席時數合計=春季班 (5月2日至16日)+夏季班(5月26日至29日)缺課總時數。故提醒您,請 留意您上課出席及假期的安排,謝謝。

● 如果您5月份上完課程並符合獎學金規定,如:

1.5 月缺席時數 ≤11 小時。

2.春季班平均成績≥80分。

3.受獎期間為9個月(含)以上者必須於4/30(三)前繳交華語文能力測驗進階級 Band B(≥Level 3)成績單或證書),

您將於 6/16 (一)領到獎學金。若未達成規定則停發當月獎學金。

To scholarship recipients whose award period has not yet expired by the end of May :

Returning students continuing from the 2025 Spring semester to the Summer semester, please pay attention to the calculation of absentee hours:

Every single hour of class you miss in each calendar month (from 1st day to 31st) counts as absent hours—regardless of the reason why you miss the class.

For example, from May 1st to 31st, every hour you miss counts; this period includes all the classes you miss in both Spring course (May 2nd to 16th) and Summer course (May 26th to 29th). Please pay attention to your attendance and holiday arrangements in advance. Thank you!

• If you complete the course in May and satisfy the scholarship requirements, for example :

1.total absent hours of May shall NOT be more than 11 hours.

2.the final average grades of spring course shall be at least 80 points or more.3.It is a MUST for those who are awarded 9 months of scholarships (or more) to submit the TOCFL grade report or certificate of Band B-Level 3 (or higher level) before 4/30(WED) ),

you will receive the scholarship around 6/16 (MON). Otherwise, you will lose the scholarship of that Month.

獎學金手冊連結:

http://cld.liberal.ntu.edu.tw/attchment/ScholarshipManual.pdf)

 有關獎學金相關規定,請參考中語組的獎學金手冊, 並隨時留意中語組的臉書及網站公告訊息,謝謝。



5月份獎學金發放公告:

●致中語組獎學金生(不含 2025 年夏季班新生): 如果您 5 月份上完課程並符合獎學金規定:如:

1.5 月缺席時數 ≤11 小時。

2.春季班平均成績≥80分。

3.受獎期間為 9 個月(含)以上者必須於 4/30(三)前繳交華語文能力測驗進階級 Band B(≥Level 3) 成績單或證書),

您將於 6/16 (一) 領到獎學金。若未達成規定則停發當月獎學金。

• For CLD scholarship recipients(NOT including new students of 2025 summer course) :

If you complete the course in May and satisfy the scholarship requirements,

for example :

1.total absent hours of May shall NOT be more than 11 hours.

2.the final average grades of spring course shall be at least 80 points or more.

3.It is a MUST for those who are awarded 9 months of scholarships (or more) to submit the TOCFL grade report or certificate of Band B-Level 3 (or higher level) before 4/30(WED) ),

you will receive the scholarship around 6/16 (MON). Otherwise, you will lose the scholarship of that Month.

